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ID Titel Agendapunt Stand van zaken Portefeuille-
houder 

Einddatum 

27 Speelgelegenhei
d Kindcentrum 
De Morgenzon 
Zeeland 
(UdenPlusLande
rd) 

Raadsvergadering 
13-07-2023 8.a. 
Raadsvoorstel 
Kadernota 2024 

20240328 commissie REF: De heer Van Tiel vraagt of de wethouder het gesprek en 
het onderzoek gaat oppakken nu het IHP behandeld is in de commissie S&B en ter 
vaststelling wordt geagendeerd voor de raadsvergadering van 4 april 2024. 
Wethouder Van Heeswijk antwoordt dat het IHP inderdaad eerst nog door de raad 
moet worden vastgesteld. En dat SAAM Optimus begin dit jaar een aanvraag heeft 
ingediend voor extra lokalen. Dat kan betekenen dat er extra vierkante meters 
schoolplein nodig zijn. Als dat zo is dan staat de gemeente daarvoor aan de lat. Als dit 
niet het geval is dan is de school zelf financieel verantwoordelijk. Dan zal wethouder 
Van den Heuvel het gesprek gaan voeren met de scholen over de uitbreiding die de 
raad graag ziet gebeuren.  20240917 Stand van zaken vanuit Onderwijshuisvesting Het 
IHP is als richtinggevend ambitiedocument vastgesteld. Schoolbestuur Optimus 
primair onderwijs en schoolbestuur Saam hebben gezamenlijk een aanvraag 
ingediend voor uitbreiding van de onderwijsruimten in kindcentrum 'De Morgenzon'.  
Deze aanvraag is getoetst aan de verordening onderwijshuisvesting. Geconcludeerd 
kan worden dat er aanspraak is op uitbreiding van de onderwijsruimten. Uitbreiding 
van het speelterrein is echter niet aan de orde. Kijkend naar de verordening 
onderwijshuisvesting is er voldoende speelterrein aanwezig.  20240923 Stand van 
zaken: we zijn in gesprek met de Morgenzon. Er zijn een aantal stappen om tot het 
vergroenen van het schoolplein te komen. - Stap 1 fiets- parkeergelegenheid creëren 
in de buitenruimte. Dit is in uitvoering, hiermee kan de school starten met    het 
vergroenen van hun schoolplein. - Stap 2 opheffen van een aantal parkeervakken 
achter de school. Er wordt uitgezocht hoe we dit het snelst kunnen    besluiten. - Stap 
3 aanpassen van speelvoorzieningen. Hierbij moeten we nog verder met de school 
onderzoeken wat we voor    elkaar kunnen betekenen. - Stap 4 afsluiten van 
openbaargebied. Ook dit vraagt meer onderzoek. 

J. van den 
Heuvel 

01-07-2024 

29 Fietsstraat 
Boekelsedijk in 
Volkel (CDA) 

Raadsvergadering 
13-07-2023 9. 
Motie vreemd aan 
de orde van de dag 
- Fietsstraat 

12/06/2024: De wethouder stelt voor deze motie af te handelen met het genomen 
collegebesluit:  1. De raadsmotie met betrekking tot de invoering van 30 km op het 
gedeelte Vloetstraat – Hoge Randweg (vooralsnog) gedeeltelijk uit te voeren; 2. In het 
eerste jaar na aanleg op minimaal twee momenten snelheidsmetingen uit te voeren 
en te evalueren.  Voor een goed beeld van de snelheden op de fietsstraat is 
monitoring nodig. Na de herinrichting zal het verkeer moeten wennen aan de nieuwe 

J. van den 
Heuvel 

01-01-2026 
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Boekelsedijk in 
Volkel 

situatie. In het eerste jaar is het gewenst om minimaal twee keer snelheid en 
intensiteitsmetingen uit te voeren. Dan kan bekeken worden of maatregelen 
noodzakelijk zijn.  De gemeenteraad heeft meermaals aandacht gevraagd voor 
ontwikkelingen in het gebied rondom de Boekelsedijk. De ontwikkelingen van de 
Vloetstraat en de mogelijke ontsluiting van de nieuwbouwwijk Niemeskant zijn nog 
niet volledig duidelijk. Dat maakt dat ingrepen op dit moment nog kunnen zorgen 
voor niet samenhangende ontwikkelingen. Wanneer een snelheids- en 
intensiteitsmeting op de Boekelsedijk heeft plaats gevonden is het beter af te wegen 
welke maatregelen het meest passend zijn. Afstemming vindt plaats met projectleider 
Niemeskant en in samenhang met de op te stellen mobiliteitsvisie en omklap N605.   
20/06/2024 Op verzoek van de de VVD wordt de motie aangehouden. De wethouder 
geeft aan dat het woordje vooralsnog in de afdoening is weggevallen: "De raadsmotie 
met betrekking tot de invoering van 30 km op het gedeelte Vloetstraat – Hoge 
Randweg vooralsnog gedeeltelijk uit te voeren".  16/10/2024 De werkzaamheden 
voor de aanleg van de Fietsstraat Boekelsedijk worden in het voorjaar van 2025 
uitgevoerd en afgerond. Na een aantal maanden van gewenning aan de nieuwe 
situatie wordt de toegezegde meting uitgevoerd. De tweede meting doen we 6 
maanden later om te zien of het rijgedrag is veranderd. 

39 Motie Biobased- 
en circulaire 
bouwmaterialen 
gebruik bij 
nieuwbouwproj
ecten 

Raadsvergadering 
09-11-2023 6.a. 
Raadsvoorstel 
Programmabegroti
ng 2024 

20240930 We hebben een raadsinformatieavond over biobased en circulair bouwen 
in voorbereiding.  Deze wordt gehouden op 21 november 2024.  Vervolgens werken 
we de opinienota uit. Deze wordt dan naar verwachting in 2025 geagendeerd voor de 
commissie REF. 

F. van Lankvelt 31-12-2025 

41 Motie Opnemen 
‘Duurzame 
Doelen’ in 
raadsvoorstelle
n 

Raadsvergadering 
09-11-2023 6.a. 
Raadsvoorstel 
Programmabegroti
ng 2024 

Deze motie hoort bij de commissie REF.  14-11-2024: In juni 2024 bent u via een 
griffiebericht geïnformeerd over de stand van zaken van motie 41 ‘Opnemen 
‘Duurzame Doelen’ in raadsvoorstellen’. In dat bericht is aangegeven dat in Q3 de 
SDG’s opgenomen worden in de raadsvoorstellen. Dit is niet gelukt, omdat we hierbij 
aan sluiten bij het proces om bestuurlijke besluitvorming binnen onze gemeente te 
verbeteren. Naar verwachting kunnen de verbeterde raadsvoorstellen, waarbij 
nadrukkelijk de bijdrage aan de Sustainble Development Goals worden aangegeven, in 
Q2 van 2025 in gebruik worden genomen.  21-06-2024:  Eind vorig jaar heeft uw raad 
een motie aangenomen om Duurzame Doelen op te nemen in de raadsvoorstellen en 

J. van den 
Heuvel 

30-06-2025 
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in elk voorstel aan te geven op welke manier uitvoering wordt gegeven aan de 
Duurzame Doelen. Er loopt momenteel een proces om de bestuurlijke besluitvorming 
binnen onze gemeente te verbeteren. In dit traject wordt ook gekeken naar 
verbetering van het proces en het format van college- en raadsvoorstellen. In dit 
traject is al bepaald dat het format van de college- en raadsvoorstellen op het gebied 
van Duurzaamheid wordt aangepast. Naar verwachting kunnen de verbeterde college- 
en raadsvoorstellen in Q3 in gebruik worden genomen. Tegelijk met het aanpassen 
van het format worden beleidsadviseurs getraind met oog op het verbeteren van de 
kwaliteit van de dossiers. Ook het onderwerp SDG’s (duurzame ontwikkelingsdoelen) 
komt in deze training aan de orde zodat onze beleidsmedewerkers weten hoe de SDG 
kunnen helpen bij de afweging van beleidskeuzes. 

51 Motie 
Participatie 
bewoners bij 
verkeersremme
nde 
maatregelen 

Raadsvergadering 
14-12-2023 9.e. 
Raadsvoorstel 
Aanleggen 
snelheidsremmer 
Udenseweg 
Zeeland en Pastoor 
van Winkelstraat 
Schaijk 

Voor de Udenseweg hebben we het participatietraject doorlopen en gaan we over op 
het realiseren van de voorkeursmaatregel. Tijdens een bewonersavond hebben we 
uitleg gegeven over de soorten maatregelen die er zijn om de snelheid te remmen en 
hebben we uitgelegd dat het uitsluitend gaat over een snelheid remmende maatregel. 
Met een reactieformulier dat op de avond is uitgedeeld hebben aanwonenden een 
voorkeur kunnen uitspreken (dit reactieformulier was ook via de website bereikbaar).   
De voorkeur gaat uit naar het plaatsen van snelheidsdisplays. Deze displays tonen de 
snelheid van de weggebruikers, met als doel hen bewuster te maken van hun 
rijgedrag en zo de snelheid te verlagen. De offertes voor het plaatsen van de 
snelheidsdisplays zijn inmiddels aangevraagd. We verwachten de displays nog dit jaar 
te kunnen installeren, maar zijn afhankelijk van de levertijd. Kosten voor de displays 
worden betaald uit het beschikbare budget.   Op de website van Maashorst vindt u 
ook het bericht over de keuze van de maatregel die de gemeente heeft gemaakt 
(Home > Inwoners > Projecten > Snelheidsremmende maatregelen Udenseweg, 
Zeeland).  Voor de Pastoor van Winkelstraat wordt, gezien de overige dialogen en 
participatieprocessen (waaronder Jonkergouw), gekeken wanneer deze het beste 
opgepakt kan worden. Zodra hier meer over duidelijk is, gaan we uw raad voorzien 
van een nadere toelichting. 

H. van den 
Broek 

31-03-2025 

70 Grondprijs 
sociale 
koopwoningen/

Raadsvergadering 
04-07-2024 4.b. 
Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

 F. van Lankvelt 01-01-2026 
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betaalbare 
koopwoningen 

71 Ontwikkelpersp
ectief Volkel 

Raadsvergadering 
04-07-2024 4.b. 
Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

 F. van Lankvelt 01-01-2026 

73 Groene Leges Raadsvergadering 
04-07-2024 4.b. 
Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

 G. van Heeswijk 05-07-2025 

75 Bouw 
betaalbaar 

Raadsvergadering 
04-07-2024 4.b. 
Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

 F. van Lankvelt 01-06-2025 

82 Verkeersafwikk
eling van 
Broksteeg 1-3 in 
Schaijk 

Raadsvergadering 
19-09-2024 9.b. 
Raadsvoorstel | 
Jonkergouw: 
vaststellen 
bestemmingsplan 

 F. van Lankvelt 19-09-2025 

84 Motie VVD over 
Doortrekken 
A77 

Raadsvergadering 
10-10-2024 10. 
Motie vreemd aan 
de orde van de dag 
- Doortrekken A77 

20 november 2024: Op verzoek van Harold van den Broek stuur ik hierbij het verslag 
van het regionale PHO Mobiliteit waarin het doortrekken van de A77 is besproken.   
Conclusie van dit overleg is dat de regio geen lobby gaat starten voor het doortrekken 
van de A77. Het doortrekken van de A77 komt niet voor in de plannen van het rijk op 
korte en lange termijn. Hierdoor wordt lobbyen voor zo’n doortrekking als niet 
realistisch en niet haalbaar beschouwd. Bovendien is het niet in Brabants belang om 
bij de rijksoverheid te gaan pleiten voor het doortrekken van de A77 nu diverse 
andere snelwegprojecten, waarvan nut en noodzaak wel is aangetoond, zijn 
gepauzeerd. Regionaal wordt vanuit de multimodale strategie voor de oost-
westverbinding ingezet op openbaar vervoer, gedeelde mobiliteit en fiets.   De motie 
kan hiermee als afgedaan worden beschouwd (onder voorbehoud van besluitvorming 
commissie REF 4 december 2024). 

H. van den 
Broek 

18-03-2026 
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85 Motie Limiet 
starterslening 
verhogen 

Raadsvergadering 
10-10-2024 11. 
Motie vreemd aan 
de orde van de dag 
- Limiet 
starterslening 
verhogen 

 F. van Lankvelt 01-04-2025 

91 Start lobby voor 
een 
onderzoek/verk
enning van een 
hoogwaardige 
stedelijke OV-
verbinding 
Eindhoven – 
Oss/Nijmegen 

Raadsvergadering 
14-11-2024 10. 
Motie vreemd aan 
de orde van de dag 
- Start lobby voor 
een 
onderzoek/verkenn
ing van een 
hoogwaardige 
stedelijke OV-
verbinding 
Eindhoven – 
Oss/Nijmegen 

 H. van den 
Broek 

01-07-2025 

92 Wateroverlast 
natuurgebied 
Maashorst 

Raadsvergadering 
14-11-2024 11. 
Motie vreemd aan 
de orde van de dag 
- Wateroverlast 
natuurgebied 
Maashorst 

 J. van den 
Heuvel 

01-07-2025 

 


